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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Απάντηση Καλαντζάκη για το ISO στο ΠΑΓΝΗ
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

177.27 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΕΤΑ ΤΟ ΣΧΟΛΙΟ ΤΗΣ «Ν.Κ.»

Απάντηση Καλαντζάκη για το ISO στο ΠΑΓΝΗ
Απάντηση στο σχόλιο του περασμένου Σαββάτου, στο ο

ποίο αναφερόταν σε σύμβαση συμβουλευτικών υπηρεσι
ών για την πιστοποίηση της Καρδιολογικής Κλινικής κατά 
ISO, απέστειλε ο πρώην ΔΥΠΕάρχης, Γιάννης Καλαντζάκης, 
αναφορά στο όνομα του οποίου γινόταν. Στην απαντητική 
του επιστολή ο κ. Καλαντζάκης αναφέρει ότι δεν είναι μέτο
χος ούτε υπάλληλος της εταιρείας, αλλά εξωτερικός συνερ
γάτης. Συγκεκριμένα, ο κ. Καλαντζάκης αναφέρει: «Αξιότιμε 
κύριε διευθυντά, έλαβα γνώση του ανυπόγραφου άρθρου: 
"ΠΑΓΝ Η: Αχ αυτή η γυναίκα του Καίσαρα..- Παραπολιτικά 
- "Νέα Κρήτη" (neakriti.gr), που δημοσιεύτηκε στην εφημε
ρίδα σας και αναφέρει το όνομά μου. Δυστυχώς, το άρθρο 
δεν αντανακλά την πραγματικότητα και έχει δημιουργήσει 
παραπλανητικές εντυπώσεις.
Στο ανυπόγραφο αυτό άρθρο δηλώνεται ότι επηρεάζω την 

απόφαση γιατην ανάληψη συγκεκριμένου δημόσιου έργου 
στο ΠΑΓΝΗ, πράγμα που είναι εντελώς ψευδές. Πρέπει να υ
πογραμμίσω ότι δεν έχω καμία σχέση με την ανάληψη δη

μόσιου έργου στο ΠΑΓΝΗ, ούτε είχα ποτέ κάποια σχέση με 
αυτό.
Το άρθρο δηλώνει ότι μετέχω σε μια εταιρεία, η οποία έ

χει κερδίσει ένα δημόσιο έργο με απευθείας ανάθεση. Αυτό 
είναι εντελώς ψευδές. Δεν είμαι μέτοχος στην εταιρεία, ού
τε συνδέομαι με υπαλληλική σχέση με αυτήν. Είμαι εξωτερι
κός συνεργάτης της σε έργα υπευθύνου Προστασίας Δεδο
μένων (όπως και διαβάσατε σχετικά στην ιστοσελίδα της ε
ταιρείας), αλλά και Βιώσιμης Ανάπτυξης εταιρειών, αποκλει
στικά στον ιδιωτικό τομέα.
Ως επιχειρηματίας, έχω διεκδικήσει και κερδίσει δημόσια 

έργα με σεβασμό στη διαδικασία και στους όρους του ανοι
κτού διαγωνισμού. Δεν υπάρχει κανένας λόγος να υπονοεί
ται ότι έχω παρακάμψει τους κανόνες ή ότι έχω κερδίσει ένα 
δημόσιο έργο, χρησιμοποιώντας κομματική ιδιότητα. Συνε
πώς, σας ζητώ να αναθεωρήσετε τα γραφόμενα στο άρθρο 
σε ό,τι με αφορά και να δημοσιεύσετε την απάντησή μου, η 
οποία αποκαθιστά την αλήθεια».



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Θάνος Πλεύρης: «Τα ράντζα είναι η εξαίρεση και όχι
ο κανόνας»

Πηγή: ONTIME Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

200.14 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ράντζα σε εφημερία 
νοσοκομείου. Ένθετη: 
Ο Θάνος Πλεύρης.

θάνος ΠΑεύρης: 
η εξαίρεση και

ΜΗΔΕΝ ΡΑΝΤΖΑ στήθηκαν το Σάββα
το στη δύσκολη εφημερία του Ευαγγελι
σμού και μόλις δώδεκα στο Αττικόν, που 
απορροφήθηκαν αμέσως, όπως ανακοί
νωσε ο υπουργός Υγείας Θάνος Πλεύρης, 
εκφράζοντας ικανοποίηση για την πορεία 
του σχεδίου υποστήριξης των εφημεριών. 
Με ανάρτησή του στο Twitter, ο υπουρ

γός Υγείας ανέδειξε το γεγονός 
πως τα ράντζα έχουν σχεδόν 

εξαλειφθεί και «για του λό
γου το αληθές» παραθέτει 
στοιχεία από τις προχθε
σινές εφημερίες των νο
σοκομείων στην Αττική. 

«Η χθεσινή δύσκολη εφη
μερία ξεπέρασε τις 2.300 

προσελεύσεις στην Αττική.

«Τα ράντζα είναι 
όχι ο κανόνας»

Εφημερία Ευαγγελισμού με 870 προσε
λεύσεις και Ο ράντζα και Αττικού με 1.001 
προσελεύσεις και 12 ράντζα, που απορρο- 
φούνται άμεσα» έγραψε συγκεκριμένα στο 
Twitter. «Με το σχέδιο υποστήριξης των 
εφημεριών τα ράντζα είναι η εξαίρεση και 
όχι ο κανόνας» ήταν το συμπέρασμα του κ. 
Πλεύρη, ο οποίος είναι ο εμπνευστής του 
σχεδίου που λειτουργεί για τις εφημερίες 
στα μεγάλα νοσοκομεία της Αθήνας. Πρό
κειται για τη συνεργασία που έχει ξεκινή
σει μεταξύ του Λαϊκού Νοσοκομείου, του 
Γ. Γεννηματάς και του Αττικόν με ιδιωτι
κές κλινικές οι οποίες δεσμεύονται να πα
ραχωρούν συνολικά 60 κλίνες, έτσι ώστε 
να υπάρξει αποσυμφόρηση των εν λόγω 
νοσοκομείων μετά τις εφημερίες και με 
αυτό τον τρόπο να μειωθούν τα ράντζα.



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Σάρωμα των δημόσιων νοσοκομείων στη Βόρεια
Ελλάδα

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

308.17 cm² Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σάρωμα ίων δημόσιων νοσοκομείων στη Βόρεια Ελλάδα
►Του ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ ΛΥΚΕΣΑ

ΔΥΟ ΕΒΔΟΜΑΔΕΣ πριν από τις εκλογές το 
σάρωμα των δημόσιων νοσοκομείων βρί
σκεται σε πλήρη εξέλιξη. Ο διοικητής της 
4ης Υγειονομικής Περιφέρειας με απόφασή 
του μετακινεί εφτά γιατρούς του Ιπποκρά- 
τειου και τέσσερις του ΑΧΕΠΑ στη Δράμα. 
Ειδικότερα αποσπώνται με αναγκαστική 
μετακίνηση οι 7 παθολόγοι/εντατικολόγοι 
της Μονάδας Εντατικής Θεραπείας του 
Ιπποκράτειου και τέσσερις παθολόγοι του 
ΑΧΕΠΑ.

Σύμφωνα με δηλώσεις του γενικού γραμ
ματέα της ΟΕΝΓΕ, Πάνου Παπανικολάου, 
αφού «ο διοικητής της 4ης ΥΠΕ δεν έκανε 
τίποτα για να στελεχώσει με παθολόγους το 
νοσοκομείο της Δράμας, κάνει αναγκαστική

*
Το σχέδιο της Ν.Δ. για το Εθνικό 
Σύστημα Υγείας έχει αρχίσει να... 
εκτελείται από σήμερα
• Αιφνιδιαστικές υποχρεωτικές 
μετακινήσεις γιατρών από νοσοκομεία 
της Θεσσαλονίκης στη Δράμα
• Σε κλείσιμο οδεύει το Ογκολογικό 
ιατρείο του Νοσοκομείου Γιαννιτσών, 
όπου σήμερα οργανώνεται 
συγκέντρωση διαμαρτυρίας

μετακίνηση εντατικολόγων από τη ΜΕΘ του 
Ιπποκράτειου, που έχει και εκείνη ζήτημα 
υποστελέχωσης. Τους στέλνει δηλαδή με το

ζόρι να κάνουν τους γενικούς παθολόγους 
στο νοσοκομείο της Δράμας. Είναι πρωτο
φανές, δεν έχει ξαναγίνει ποτέ».

Στην πύλη του Νοσοκομείου Γιαννιτσών 
καλούνται σήμερα (12.00) οι φορείς και οι 
πολίτες από την Ενωση Νοσοκομειακών Ια
τρών Πέλλας καθώς το Ογκολογικό ιατρείο 
απειλείται με κλείσιμο. Σύμφωνα με την 
Ενωση, «ήδη από τον Σεπτέμβρη του 2021, 
με ανακοινώσεις στα ΜΜΕ της περιοχής, με 
μια σειρά κινητοποιήσεις, με παρεμβάσεις 
στη Διοίκηση του Νοσοκομείου Γιαννιτσών, 
με παρέμβαση στο Δημοτικό Συμβούλιο 
Πέλλας παρουσία των βουλευτών του Νο
μού, έχει έγκαιρα και επανειλημμένα προ
ειδοποιήσει για τον κίνδυνο να κλείσει το 
ογκολογικό ιατρείο του νοσοκομείου Γιαν
νιτσών». Οπως τονίζουν, «είχαμε απαιτήσει

την ενίσχυση του ογκολογικού ιατρείου με 
την άμεση πρόσληψη δύο μόνιμων παθο- 
λόγων-ογκολόγων, κατάλληλες υποδομές 
και μέσα, ώστε να λειτουργεί με ασφάλεια 
και με βάση τα διεθνή πρωτόκολλα. Είχα
με ζητήσει επείγουσα επικαιροποίηση του 
οργανισμού του νοσοκομείου και πρόβλε
ψη ογκολογικού ιατρείου». Τίποτα από όλα 
αυτά δεν έγινε, το ιατρείο δεν ενισχύθηκε 
και όπως αναφέρει η Ενωση «με ευθύνη του 
Υπουργείου Υγείας και κατ’ επέκταση των 
Διοικήσεων της Υγειονομικής Περιφέρειας 
και του νοσοκομείου Γιαννιτσών, από τις 22 
Μαΐου, οι 150 περίπου ογκολογικοί ασθε
νείς, θα βρεθούν εν μια νυκτί στο δρόμο, 
με ό,τι αυτό συνεπάγεται στη συνέχιση της 
θεραπείας τους, στην παρακολούθησή τους, 
στην έκβαση της ασθένειας».
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